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BROI.0012.6.9.2017 

 

 

Protokół nr 26/17 

z posiedzenia Komisji  Zdrowia i Spraw Społecznych  

z dnia  24 listopada 2017 roku 

 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

 

Pan Roman Gołębiewski Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych dnia  24 

listopada 2017  roku o godzinie 13:00
 

otworzył obrady Komisji  Zdrowia i Spraw 

Społecznych. Przewodniczący Komisji powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości w 

osobach Pana Marka Jaskulskiego – Wicestarosty.  

 

Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2) Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 

5 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 

quorum, a zatem obrady są prawomocne.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

3) Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz zawiadomieniem o posiedzeniu 

Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 25/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia  20 października 2017 r.  

5) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2018-2026. 

6) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Włocławskiego na 2018 rok wraz z informacją Zarządu Powiatu o stanie 

mienia powiatu.  

7) Przyjęcie planu pracy komisji na 2018 rok. 

8) Sprawy różne. 

9) Zakończenie obrad Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad? 

Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 

porządku obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego glosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

porządek obrad został przyjęty. 
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Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 25/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia  20 października 2017 r.  

5) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2018-2026. 

6) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Włocławskiego na 2018 rok wraz z informacją Zarządu Powiatu o stanie 

mienia powiatu.  

7) Przyjęcie planu pracy komisji na 2018 rok. 

8) Sprawy różne. 

9) Zakończenie obrad Komisji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

4) Przyjęcie protokołu nr 25/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia 20 października 2017 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował członków Komisji, że z  ostatniego posiedzenia 

Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych został sporządzony protokół, który był do wglądu  

w Biurze Rady i Ochrony Informacji. Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do 

przedłożonego protokołu? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 

przyjęciem protokołu nr 25/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 20 

października 2017 r.  i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za – 5 

Przeciw – 0  

Wstrzymało się – 0  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 

nr 25/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych został przyjęty.   

 

 

5) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2018-2026. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji wraz z zawiadomieniem 

otrzymali projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Włocławskiego na lata 2018-2026.  

Wicestarosta powiedział, że około 30% budżetu stanowią inwestycje drogowe. Pewne trendy 

z lat poprzednich są zachowane.  Budżet projektowany na rok 2018 zakłada deficyt w 

wysokości 10 000 000 zł przy planowanych do realizacji zadaniach. W związku z powyższym 

deficyt ten proponuje się pokryć kredytem długoterminowym zaciągniętym na okres co 

najmniej 8 lat i stąd zobowiązania w wieloletniej prognozie finansowej wraz z 

potwierdzeniem możliwości jego zaciągnięcia i sfinansowania deficytu roku 2018 z 

rozłożeniem spłaty rat do roku 2026. Projekt budżetu Powiatu Włocławskiego na 2018 rok 

zamyka się po stronie dochodów kwotą 82.485.809,95 zł, z tego: dochody bieżące w kwocie 

71.897.599 zł, dochody majątkowe w kwocie 10.588.210,95 zł.  Wydatki kształtują się na 

poziomie 92.571.242,53 zł, w tym wydatki bieżące – 68.267.325,95 zł, wydatki majątkowe w 

wysokości 24.303.916,58 zł. W planowanym budżecie na 2018 rok wystąpi deficyt 

budżetowy w wysokości 10.085.432,58 zł (co stanowi 12,23 % planowanych na 2018 r. 

dochodów ogółem), który planuje się pokryć bankowym kredytem długoterminowym. Biorąc 
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pod uwagę przygotowywanie projektu uchwały na bazie III kwartału 2017 r. uwzględnione 

zostały założenia z roku 2017 do planowanego deficytu. Zaplanowano przychody w 

wysokości budżetu na łączną kwotę 10.660.821,58 zł i rozchody budżetu na łączną kwotę 

575.389 zł. Planowanie deficytu na poziomie ponad 10 mln zł będzie wymagało dyscypliny 

finansowej. Wskaźniki pozwalają na pokrycie i spłatę deficytu kredytem długoterminowym.  

Na zadania inwestycyjne na drogach powiatowych  została zaplanowana kwota 18.627.859 zł, 

przy planowanym dofinansowaniu z „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 

drogowej na lata 2016-2019”. Jest to budżet realny i bezpieczny. Obecnie jest już podpisany  

akt nabycia nieruchomości od gminy miasta Włocławek. Będą prowadzone działania 

związane z opracowaniem dokumentacji i w przyszłości wybudowanie budynku biurowego 

na potrzeby wydziału geodezji. Na zadania bieżące w zakresie utrzymania dróg zostały 

zaplanowane środki w wysokości ponad 3 mln zł. Są to zadania remontowe.   

Przewodniczący Komisji zapytał, czy kwota w projekcie budżetu na rok 2018 dotycząca 

wykazu zadań inwestycyjnych to kwota udziału własnego powiatu, czy całej inwestycji_ są 

one wpisane w sposób ogólny, nie ma podziału finansowego. Radnego interesuje droga Nowa 

Wieś +Smólsk kwota 669 000 zł. Przewodniczący Komisji zapytał, czy to jest kwota całej 

inwestycji z tego 31% udziału Gminy Włocławek, czy to jest udział własny powiatu plus 

udział gminy Włocławek.  

Wicestarosta powiedział, że nie ma przed sobą materiałów a Pani Skarbnik jest nieobecna, 

ale według Wicestarosty podany jest cały koszt. Jeśli chodzi o schetynówkę to Gmina 

Chodecz przeznacza 2 000 000 zł, a Gmina Izbica około 1 000 000 zł.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do w/w projektu uchwały? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, ko jest za wyrażeniem pozytywnej 

opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Włocławskiego na lata 2018-2026 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na  podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2018-2026. 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Włocławskiego na lata 2018-2026 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

6) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Włocławskiego na 2018 rok wraz z informacją Zarządu Powiatu o 

stanie mienia powiatu.  

 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Włocławskiego na 2018 rok wraz z informacją Zarządu Powiatu o stanie 

mienia powiatu ?  

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, ko jest za wyrażeniem pozytywnej 

opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na 

2018 rok wraz z informacją Zarządu Powiatu o stanie mienia powiatu i przeprowadził 

procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Włocławskiego na 2018 rok wraz z informacją Zarządu Powiatu o stanie mienia powiatu.  

Projekt uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na 2018 

rok wraz z informacją Zarządu Powiatu o stanie mienia powiatu stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu.  

 

7) Przyjęcie planu pracy komisji na 2018 rok. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do w/w projektu planu pracy komisji? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, ko jest za przyjęciem planu pracy 

komisji na rok 2018 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na  podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

Komisja przyjęła plan pracy Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych na rok 2018. 

Plan pracy Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych na rok 2018 stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu.  

 

 

 

6) Sprawy różne 

 

Przewodniczący  Komisji zapytał radnych, czy chcieliby złożyć wnioski, oświadczenia?  

Nie było żadnych głosów.  

 

 

7) Zakończenie obrad 

 

Przewodnicząca Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad dokonał dnia 24 

listopada  2017  roku o godzinie 13:20 zamknięcia obrad Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych.   

                                                                                  

 

                                                                                         Przewodniczący Komisji 

Zdrowia i Spraw Społecznych 

 

   Roman Gołębiewski 

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

Marta Szarecka ……………………………….. 


